
 

Göteborgs Stad Idrott & förening, protokollsutdrag 1 (2) 

  

   

§ 192, diarienummer 0521/19 

Yrkande angående ombyggnation av tillfällig hall vid 
Skälltorpsskolan från Demokraterna 
 

Beslut 
1. Ärendet återremitteras.  

2. Förvaltningen återkommer med ett klargörande från stadsbyggnadskontoret om 

tillfälligt bygglov. 

3. Förvaltningen återkommer med kommentarer på informationen i den inkomna 

skrivelsen från föreningen, samt återkopplar vad kostnadsskillnaden består i 

mellan förvaltningens bedömning och den betydligt lägre uppskattningen 

föreningen fått från näringslivet. 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2019-10-22, § 160 

Handlingar 
-Tjänsteutlåtande avdelning utveckling & ekonomistyrning, daterad 2019-11-25 

-Yrkande angående ombyggnation av tillfällig hall vid Skälltorpsskolan från 

Demokraterna, daterad 2019-10-22  

-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2019-10-22, § 160  

Yrkanden 
Elisabet Lann (KD), Ahmed Salih (M) och Gunilla Almgren (L) yrkar på återremiss samt 

att förvaltningen återkommer med kommentarer på informationen i den inkomna 

skrivelsen från föreningen.  

Bettan Andersson (V), Luis Tortosa (V), Catrin Björkman (MP), Staffan Lindström (S) 

och Anna Ahlborg (S) yrkar också på återremiss samt ett klargörande från 

stadsbyggnadskontoret om tillfälligt bygglov.  

Niclas Winterquist (D) och Mattias Mellström (D) yrkar också på återremiss samt 

information om vad kostnadsskillnaden består i mellan förvaltningens bedömning och 

den betydligt lägre uppskattningen föreningen fått från näringslivet.  
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Propositionsordning  
Ordföranden Elisabet Lann (KD) frågar om ärendet kan återremitteras samt med ett 

klargörande från stadsbyggnadskontoret om tillfälligt bygglov i enlighet med yrkandet 

från V, MP, S, samt att förvaltningen återkommer med kommentarer på informationen i 

den inkomna skrivelsen från föreningen i enlighet med yrkandet från KD, M och L och 

slutligen att förvaltningen återkopplar vad kostnadsskillnaden består i mellan 

förvaltningens bedömning och den betydligt lägre uppskattningen föreningen fått från 

näringslivet i enlighet med yrkandet från D, och finner att nämnden beslutar bifalla detta.  

 

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning utveckling & ekonomistyrning 

 

Dag för justering 

2019-12-19 

 

Vid protokollet 

 

 

Sekreterare 

Moa Skyllberg Persson 

 

 

Ordförande 

Elisabet Lann (KD) 

 

Justerande 

Bettan Andersson (V) 

 


